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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО МЕСТНО САМОУПРАВЛЕНИЕ  

И НОРМАТИВНА УРЕДБА 

 

ПРОТОКОЛ № 18 

от заседанието на Постоянната комисия  

по местно самоуправление и нормативна уредба, 

 проведено на 29.01.2025 год. 

 
Днес, 29.01.2025 г., в зала 2, ет. 2, ул. „Московска“ № 33 се проведе заседание на ПК по 

местно самоуправление и нормативна уредба, което бе излъчено онлайн във Фейсбук 

(Facebook) страницата на СОС. Заседанието беше открито в 16:00 часа от г-н Иван Виделов – 

председател на Постоянната комисията по местно самоуправление и нормативна уредба. При 

направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 общински съветници, 

поради което заседанието може да бъде проведено. От заседанието отсъства Стефан Марков. 

Председателят информира присъстващите, че поради липса на становище от ПК по 

транспорт и пътна безопасност т. 4 от проекта на дневен ред не следва да бъде разглеждана на 

заседанието днес. Помоли да бъдат разгледани първо докладите, по които вносител е 

Председателят на СОС. 

Председателят подложи на гласуване дневния ред с така направеното предложение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 

 

8 

За 8 

Против няма 

Въздържали се няма 

 

Поименно гласуване на дневния ред: 

 

1. Иван Виделов за 

2. Стефан Марков -- 

3. Димитър Данаилов За 

4. Димитър Шалъфов за 

5. Марта Георгиева за 

6. Христо Копаранов за  

7. Димитър Петров за 

8. Румен Александров за 

9. Деян Николов за 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

                      1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, http://www.sofiacouncil.bg 
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Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията с направеното предложение. 

По т. 5 от дневния ред: 

Доклад вх. № СОА25-ВК66-710/23.01.2025 год. относно приемане на Оперативна 

програма на Столичния общински съвет за 2025 г. и приемане на отчет за изпълнението на 

Оперативната програма на Столичния общински съвет за 2024 год. 

Председателят на СОС представи доклада, като изтъкна, че досега всички комисии са се 

произнесли положително по него. В работата на комисията се включи Ст. Марков. 

Председателят на комисията поясни, че ПК по ОКНКМ е направила техническо 

изменение в оперативната работна програма, което намира за уместно и предлага ПК по 

МСНУ да подкрепи. ПК по екология също е направила две предложение: първото се отнася до 

допълване на мотивите на направено предложение в ОПР, което намира за неотносимо, тъй 

като не изяснява защо е необходимо включването в програмата на предложение правилник, а 

се занимава с мотивите на самия документ, което не е предмет на ОПР. Второто предложение 

се отнася до включване в програмата на проект, без да се държи сметка, че този доклад вече е 

изготвен от администрацията. Председателят на СОС допълни, че Правилника на ОП 

„Екоравновесие“ е преминал обществено обсъждане и към настоящия момент е разпределен 

към постоянните комисии, преди разглеждането му до м. март 2025 год. да бъде от СОС. Не 

възразява да отпадне от ОПР: докладът е факти и трябва да се гледа от СОС, независимо дали 

е или не в програмата. С тези съображения Ив. Виделов предлага комисията гласува решение, 

с което да подкрепи ПК по ОКНКМ и да не подкрепи ПК по ООСЗГ. Думата бе дадена на Ив. 

Петров- общественик, който попита Председателя на СОС защо в програмата не е включен 

Етичният кодекс на общинските съветници и дали се подготвя актуализация на 

съществуващия. Г-н Д. Данаилов отговори, че е изготвен кодекс, конто г-н Цв. Петров е 

разпределил в постоянните комисии за разглеждане, където има различни становища от 

политическите сили по проекта и това е причината да не е прието все още. Г-н Цв. Петров 

допълни, че ОПР включва само планираните доклади , които администрацията на СО следва 

да изготви, а не и документите, които се подготвят от общински съветници, какъвто е 

Етичният кодекс. Г-н Ив. Петров попита секретаря на СО относно Решение № 592 от 2022 год. 

на СОС, Председателят на комисията му обърна внимание, че излиза извън обсъжданата тема. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада комисията прие следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект на решение, като се присъединява 

към становището на ПК по образование, култура, наука и културно многообразие  и не 

подкрепя становището на ПК по опазване на околната среда, земеделие и гори.  

Гласуване по т. 5 от дневния ред: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против няма 

Въздържали се няма 

 

Поименно гласуване по т. 5 от дневния ред: 

 

1. Иван Виделов За 

2. Стефан Марков за 
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3. Димитър Данаилов За 

4. Димитър Шалъфов за 

5. Марта Георгиева За 

6. Христо Копаранов за 

7. Димитър Петров за 

8. Румен Александров за 

9. Деян Николов за 

 

По т. 6 от дневния ред 

Доклад вх. № СОА25-ВК66-713/23.01.2025 год. относно  избиране на временно 

изпълняващ длъжността кмет на кметство Доброславци 

Председателят на СОС информира членовете комисията, че с решение от 

19.01.2025 год. на Общинската избирателна комисия пълномощията на кмета на 

кметство Доброслявци са прекратени предсрочно. Поради това произнасяне от съда СОС 

трябва да вземе решение, с което да избере временно изпълняващ длъжността.  

Становище по доклада изразиха Хр. Копаранов, който коментира противоречивата 

практика на ОИК. 

Поради изчерпване на въпросите председателят подложи доклада на гласуване, 

като поясни, че е допусната техническа грешка и предлага комисията да коригира 

проекта на решение. Председателят на СОС поясни, че е получена противоречива 

информация относно заеманата длъжност от предложеното лице и е възложил на 

администрацията да провери и коригира при необходимост проекта на решение. 

Въз основа на проведеното гласуване, комисията прие следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект на решение, като предлага в т. 1 от 

проекта на решение думата „секретар“ да се замени с „главен специалист“. 

Гласуване по т. 6 от дневния ред 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против няма 

Въздържали се няма 

 

Поименно гласуване по т. 6 от дневния ред: 

 

1. Иван Виделов за 

2. Стефан Марков за 

3. Димитър Данаилов за 

4. Димитър Шалъфов за  

5. Марта Георгиева за 

6. Христо Копаранов за 

7. Димитър Петров за 

8. Румен Александров за 

9. Деян Николов за 
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По т. 1 доп. от дневния ред 

Доклад с вх. № СОА25-ВК66-841/29.01.2025 год. относно промени в поименния 

състав на постоянните комисии на СОС 

Председателят на СОС представи доклада като поясни необходимостта от 

включване в работата на комисиите на Христо Гадев и от промяната на състава на СОС 

поради прекратяване пълномощията на М. Боршош и Ив. Пешев. Изтъкна постигнатото 

съгласие между политическите сили в СОС и изрази надежда за приключване на казуса. 

Ст. Марков напусна заседанието. 

Поради изчерпване на въпросите председателят подложи доклада на гласуване. 

Въз основа на проведеното гласуване, комисията прие следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект на решение. 

 

Гласуване по т. 1 доп. от дневния ред 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против няма 

Въздържали се няма 

 

Поименно гласуване по т. 1 доп. от дневния ред: 

 

1. Иван Виделов За 

2. Стефан Марков -- 

3. Димитър Данаилов за 

4. Димитър Шалъфов -за 

5. Марта Георгиева за 

6. Христо Копаранов за 

7. Димитър Петров за 

8. Румен Александров за 

9. Деян Николов за 

 

По т. 1 от дневния ред 

Доклад вх. № СОА24-ВК66-10703/04.12.2024 год. относно Наредба за изменение на 

Наредба за предоставяне на социалните услуги "Асистенти за независим живот" 

Г-жа Н. Бачева - зам.-кмет на СО поясни, че предложеното изменение в наредбата 

цели промяна на часовата ставка на асистентите по програмата от 3,50 лв. на час на 5 лв., 

като сумата не е актуализирана от 2013 год. 

Въз основа на проведеното гласуване, комисията прие следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект на решение. 
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Гласуване по т. 1 от дневния ред 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против няма 

Въздържали се няма 

 

Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред: 

 

1. Иван Виделов за 

2. Стефан Марков -- 

3. Димитър Данаилов за 

4. Димитър Шалъфов -за 

5. Марта Георгиева за 

6. Христо Копаранов за 

7. Димитър Петров за 

8. Румен Александров за 

9. Деян Николов за 

 

По т. 2 от дневния ред 

Доклад вх. № СОА24-ВК66-10586/02.12.2024 год. относно Стратегическа визия за 

сигурност на Столична община 2024-2030 г., придружен с нов проект на решение с вх. № 

СОА25-ВК66-716/23.01.2025 год. 

 

Докладът беше представен от г-жа Яна Георгиева – секретар на Столична община и 

г-н Лъчезар Милушев –експерт по сигурността, който поясни, че визията цели 

надграждане. Отчетени са основните заплахи за сигурността в Столична община. 

Изведени са 7 стратегически приоритета за подобряване на средата за сигурност и 

безопасност. Предвидени са дългосрочни мерки с организации-партньори, с което 

визията е съгласувана –СДВР, СД “Пожарна безопасност и защита на населението“, 

СРП, ДАНС, НСО, СРС, РУО - София, ДА „Закрила на детето“, АСП и др. 

Въз основа на проведеното гласуване, комисията прие следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с новия проект на решение с вх. № СОА25-ВК66-

716/23.01.2025 год. 

Гласуване по т. 2 от дневния ред 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против няма 

Въздържали се няма 
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Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред: 

1. Иван Виделов за 

2. Стефан Марков -- 

3. Димитър Данаилов за 

4. Димитър Шалъфов за 

5. Марта Георгиева за 

6. Христо Копаранов за  

7. Димитър Петров за 

8. Румен Александров        

-- 

9. Деян Николов за 

По т. 3 от дневния ред 

Доклад вх. № СОА25-ВК66-712/23.01.2025 год. относно подписване на 

Меморандум за разбирателство между град София и град Киев 

Меморандумът беше представен от Ал. Серафимов – представител на вносителя, 

който поясни, че с документа не се предвижда поемане на финансови задължения и няма 

правно обвързващ характер. Цели се насърчаване развитието на сътрудничеството между 

София и Киев в различни сфери на обществения живот. Срокът на предложения 

меморандум  е 5-годишен. 

Коментари по темата направиха Ив. Виделов и Д. Николов, гражданинът Ив. 

Петров. 

Въз основа на проведеното гласуване, комисията прие следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект на решение. 

Гласуване по т. 3 от дневния ред 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 5 

Против няма 

Въздържали се 3 

 

Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред: 

 

1. Иван Виделов Въздържал се 

2. Стефан Марков -- 

3. Димитър Данаилов Въздържал се 

4. Димитър Шалъфов за 

5. Марта Георгиева за 

6. Христо Копаранов за 

7. Димитър Петров за 

8. Румен Александров за 

9. Деян Николов Въздържал се 
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По т. 7 от дневния ред 

Представяне на ръководния екип на район „Илинден“, СО 

Хр. Копаранов поиска информация за новоназначените заместник-кметовете на 

района. Кметът на район „Илинден“ Емил Бранчевски отговори на поставените въпроси. 

В дискусията се включиха Иван Виделов, Румен Александров, Деян Николов, 

Пешо Симеонов- гражданин. 

 

По т. 8 Информация за постъпила поща:  

Уведомление вх. № СОА24-НЦ62-1288/ 18.12.2024 г. от Сдружение на фирмите от 

погребалния бранш и писмо с рег. № СОА24-ГР94-2841-(1)/21.01.2025 от Ив. Петров 

бяха предоставени на вниманието на членовете на комисията. 

По т. Разни 

М. Георгиева повдигна въпроса за правилниците на приюти, изготвени от 

директора на ОП „Екоравновесие“. 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието.  

 

Изготвил:     /п/ 

Десислава Милева, 

Гл. юрисконсулт 

 

Председател на ПК    /п/ 

по МСНУ:   _____________________________ 

      Иван Виделов 

 

Зам.-председател на ПК        /п/        

по МСНУ:   _____________________________ 

      Стефан Марков 

 

Зам.-председател на ПК   /п/ 

по МСНУ:   _____________________________ 

      Димитър Данаилов 


